
Panie Sebastianie, 
 
w imieniu PSL odpowiadam na pytania: 
1. Tak 3 mln z racji znaczenia tego ośrodka. 
2. Tak, umowy wieloletnie muszą być ABSOLUTNĄ regułą. 
3. Tak, bez takiego funduszu NGOsy umrą, a jeszcze nie rozwinęły skrzydeł. 
   Wielu z obecnych radnych szermuje hasłami wspierania NGO a palcem nie ruszyli by to zmienić. 
4. Tak ale warunkiem musi być wejście do systemu gmin i stabilnych sponsorów, 
   zamiast wydatków na kampanie wyborcze to kasa na taki fundusz. 
5. Tak, natychmiast. 
6. Wypada to zrobić ale jasno trzeba określić cel główny i cząstkowe. 
7. Sejmik jest od słuchania w toku debat publicznych 
   i indywidualnych spotkań radnych a nie od narzucania własnych pomysłów. 
   Zatem słuchać, wyciągać wnioski, pracować, pomagać, podejmować decyzje i nie przeszkadzać. 
   Choćby tak jak dotychczas układa się współpraca Cycuła - Fiedorowicz. 
 
                                                  Czesław Fiedorowicz 
                                                  Kandydat na radnego SEJMIKU Lubuskiego 
                                                  w imieniu komitetu PSL 
                                                  Pieczęci to zbędny rusycyzm (czas wierzyć ludzi a nie w pieczęci) 


